
 

 

Månadsmöte 4/3 2024 
Närvarande: 

Tim Friis, Freddy Brennholt, Andreas Sjööberg, Anders Olsson, Tommy Persson, Flemming Östergaard, Stefan 
Jansson, Jonas Lidén och Jenny Svedung 

 

1. Jonas Lidén tar upp att det är dags att bestämma datum för utbytesdagen på Sösdala, förslag 28/4. 
Jonas tar kontakt med dem för att spika datumet. Vi återkommer med besked angående detta.  

2. Flemming påpekade att DM hos oss den 1-2/6 inte ligger synligt på Svemo. Detta bör ske snarast samt 
även lägga ut information på hemsidan.  

3. Andreas tar upp om huruvida vi kan byta dag för vår ”öppna träning” från onsdagar till tisdagar. Det blir 
eƯektivare skötsel av banan och vi konkurrerar mindre med banorna runt omkring oss angående 
träningsdag var några av argumenten. Vi beslutade att testa under våren.  Jonas Lidén pratar med Ilstorp 
angående crosskolan som då kommer ligga på onsdagar de veckorna den ligger hos oss. Vi pratade 
även om att ha ojämnad bana en del av tisdagsträningarna, när hänger dock på vädret. Vi lägger ut det 
på Facebook när det är aktuellt.  

4. KM beslutades att köras följande datum:  15/5, 30/6, 28/8 samt 6/10 med avslutning 
5. Quads inte tillåtna på våra öppna träningar, ev kan vi ha specifika träningar för dem om det finns 

tillräckligt många intresserade.  
6. Serien: vi planerar för ett uppstartsmöte. Datum kommer snart.   
7. Vi har fått in förfrågningar om möjlighet att hyra banan under våren.  
8. En tråkig nyhet som vi hade hoppas skulle dröja några år är att vår traktor ”behöver pensioneras”, efter 

diverse konsultation har vi konstaterat att det blir för dyrt och för osäkert resultat att laga den. Därför har 
vi börjat titta efter en ny traktor – ingen traktor – ingen cross풤풥풢풦풧풣. Mats, Tommy och Andreas har varit och 
tittat på en ”ny” traktor till oss, den har god historik och lämpar sig för vårt ändamål. Vi kom fram till att 
vi inte har så mycket tid att ”vänta in” fler val och en stor fördel med den här traktorn är också att den 
finns i närområdet så vi slipper fraktkostnad. Vi beslutade att Tommy går vidare med samtal med 
säljaren för att försöka få till en ”aƯär” som är så gynnsam som möjligt för vår förening. Men det 
kommer innebära en stor utgift för klubben, begärt pris är 175 000: - + moms. Vi har undersökt 
möjligheten att få bidrag via RF/Sisu men ”traktor” ligger utanför det anläggningsstöd som finns att 
hämta därifrån. Vi spånade på olika möjligheter för sponsring/stöd/bidrag för att kunna hålla nere 
kostnaden. Vi får förhoppningsvis en slant för den gamla traktorn om inte annat ett skrotvärde. 
 
 Har någon av er bra idéer eller känner någon som kanske vill ha traktorn som ”reklamskylt” från ni gärna 
höra av er!  

 

Ses snart på klubben hoppas viꩠꨶꩢꩣꩤꩡ 
Jenny och övriga i Styrelsen 

 


